
KUORTTI-HANKE – ehdotukset: 

NOSTOT KAAVOITUSTYÖRYHMÄN PALAVERISTA 16.3.2022 
 
1) Kaavalaajennuksen suuntaviivojen selvitystyön teeNäminen konsulQlla 
 
Selvitetään mahdollisuu1a hankkia tälle työryhmälle hankkeen budje8ssa varatun ostopalvelumäärärahan 
pui1eissa konsul:työnä kaavan kehi1ämisen suuntaviivat. 
 
2) YriNäjäQlaisuuden järjestäminen huhQkuussa KuorQssa -> Leena / 19.4.2022 klo 17.30 
 
Tässä yhteydessä näh8in tarpeelliseksi järjestää jo tulevassa huh8kuussa Kuor8n yri1äjä8laisuus, jossa  
esitellään Kuor:-hanke1a, pohjustetaan yri1äjien tulevaisuussuunnitelmiin lii1yvää kyselyä sekä  
tarvekartoitusta. Tilaisuuteen kutsutaan Etelä-Savon ELY:stä sparrausapua. 
 
3) Oppilaitosyhteistyö laajennetaan myös XAMK:a laajemmalle 
 
Esillä olleen XAMK:n lisäksi Katri Ma1elmäki esi: tarpeelliseksi 8edustella yhteistyömahdollisuuksia  
Lahden AMK:n ja Hämeen AMK:n kanssa oppilaitosyhteistyömahdollisuuksista Kuor:-hankkeen 8imoilta.  
Käytännössä se tarkoi1aisi hankkeen sisältöihin hyödynne1ävissä olevia opinnäytetöitä sekä projekteja ja  
käytännönläheisiä kurssisisältöjä. Lahden AMK:ssa on yhtenä opintosuuntana maisemasuunni1elu ja  
siellä on ainakin aiemmin työskennellyt ope1ajana Eeva Aarrevaara, jolta asiaa voisi 8edustella. 
 
4) Yritys- ja asukaskyselyiden lisäksi suoritetaan myös asiakaskysely KuorQn yrityksissä 
 
Toteute1avien kyselyiden suhteen näh8in tarpeelliseksi suori1aa asiakaskysely Kuor8n alueen yrityksissä  
asioiville asiakkaille tämän hankkeen toimesta. Lisäksi yrityskyselyssä on oleellista selvi1ää alueen  
yritysten tulevaisuuden näkymiä. Asukaskyselyn osalta koe:in aiheelliseksi kysyä asukkaiden  
joukkoliikennetarpeista. 
 
5) Hyödynnetään KuorQn sijainQa täysimääräisesQ Viitoskäytävän eteläpäässä 
 
Marko Tan1u totesikin, e1ä Kuor8sta tulisi kehi1ää por: koko Viitoskäytävälle. Tätä ideaa täydensi Jouni 
Huusari todeten, e1ä se tarkoi1aisi käytännössä Kuor:in rakenne1avaa 24/7 –periaa1eella toimivaa 
Viitoskäytävän opastuskeskusta Viitoskäytävän varren kun8en ja kaupunkien tarpeita vastaamaan ja 
kertomaan Viitoskäytävän tarjoamista mahdollisuuksista käytävän eteläpäässä sillä liikkuville matkaajille. 
Keskustelun pohjalta syntyi ajatus Kuor8sta Vihreän Liikkumisen Keitaana Viitoskäytävälle! Marko Tan1u 
huomau:kin, e1ä EAKR:N kau1a on mahdollista hakea rahoitusta kokeiluhankkeelle asian selvi1ämiseksi.


